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منهای فوتبالاخبار

7 ورزش

در انتظار درخشش دوباره شاگردان کواچ ؛

راهالمپیکیشدنوالیبالایرانازژاپنمیگذرد

درویش زاده: 

به دنبال تقويت ژيمناستیک از طريق ورزش دانش آموزی هستیم

مهدی بیجاری: 

چهار سوی زمین هندبال را غريبانه بوسیدم و رفتم

سعادتمند: 

عملکرد نیما عالمیان در آسیایی فوق العاده بود

شهنازی: 

برای کسب سهمیه های المپیک کمبود بودجه داریم

با صعود آرژانتین به مسابقات والیبال المپیک ریو 
2016 تعداد تیم های راه یافته به این پیکارها به چهار 
آرژانتین(   – ایتالیا   – امریکا   - میزبان  برزیلِ   ( تیم 
رسید و ونزوئلا نیز به عنوان تیم دوم امریکای جنوبی 
یکی از حریفان ایران در رقابت های انتخابی المپیک 
اردیبهشت 95( نام گرفت.بر اساس اعلام  )توکیو – 
المللی  بین  کمیته  تایید  و  والیبال  جهانی  فدراسیون 
المپیک رقابت های انتخابی المپیک ریو در رده مردان 
که  می شود  تقسیم  ای  قاره  و  جهانی  بخش:  دو  به 
نحوه انتخاب 11 تیم صعودکننده به مسابقات والیبال 
ریو 2016 )که به همراه برزیلِ میزبان 12 تیم حاضر 
زیر  به شرح  دهند(  می  تشکیل  را  مسابقات  این  در 

می باشد:
چهار قاره؛ چهار سهمیه

منظور از رقابت های قاره ای برگزاری یک دوره 
امریکای  آفریقا،  اروپا،  های  قاره  در  انتخابی  مسابقه 
مسابقات  از  غیر  مرکزی  و  شمالی  امریکای  جنوبی، 
فاصله  در  بایست  می  که  هاست  قاره  این  قهرمانی 
و  شده  انجام   2016 مارس  تا   2015 اکتبر  زمانی 
صعودکننده  تیم  عنوان  به  نیز  تورنمنت  هر  اول  تیم 
تیم های دوم و سوم  المپیک محسوب می شود.  به 
هر قاره نیز در رقابت های انتخابی المپیک در بخش 
جهانی )به نحوی که خواهد آمد( چیده خواهند شد 
تا بار دیگر شانس خود را برای المپیکی شدن امتحان 
امریکای  انتخابی  های  رقابت  اساس  همین  کنند.بر 
برگزار  اکتبر   11 تا   7 از  ونزوئلا  میزبانی  به  جنوبی 
شد که در نهایت آرژانتین به عنوان تیم اول این قاره 

به  تیم های ونزوئلا و شیلی  و  یافت  راه  المپیک  به 
مسابقات انتخابی جهانی سوق داده شدند.رقابت های 
انتخابی اروپا با حضور هشت تیم طی روزهای 5 تا 
10 ژانویه به میزبانی آلمان برگزار خواهد شد که غیر 
بالاترین  را  مسابقات  این  دیگر  تیم  میزبان، هفت  از 
کنفدراسیون  اختصاصی  بندی  رده  آخرین  های  رتبه 
اعلام می شود، تشکیل  آینده  اروپا که طی دو هفته 
و  شمالی  امریکای  انتخابی  های  داد.رقابت  خواهند 
حضور  با  و  کانادا  میزبانی  به   2016 ژانویه  مرکزی 
خواهد  انجام  به  پورتوریکو  و  مکزیک  کوبا،  کانادا، 

مکان  و  زمان  هنوز  اگرچه  افریقا  رسید.کنفدراسیون 
برگزاری رقابت های انتخابی قاره اش را اعلام نکرده 
ولی متعهد شده تا طی ماه های ژانویه تا مارس این 

مسابقات را برگزار کند.
ژاپنی های میزبان

المپیک؛  انتخابی  پیکارهای  از  دیگری  بخش 
شده  اتخاذ  تصمیم  بنابر  که  است  جهانی  مسابقات 
به سه دوره رقابت تقسیم شده که هر سه دوره هم 
توجه  با  ها  ژاپنی  شود.  می  برگزار  ژاپن  میزبانی  به 
در  که  ای  العاده  فوق  فنی  و  مالی  های  حمایت  به 

این سال ها از فدراسیون جهانی داشته اند، موفق به 
دریافت میزبانی این رقابت های مهم معتبر شده اند.

جام جهانی؛ دوسهمیه
جام جهانی والیبال که از هفدهم شهریور لغایت 
اول مهر ماه با حضور دوازده تیم برگزار شد، اولین 
تورنمنت انتخابی المپیک در سطح جهانی بود که دو 
سهمیه برای صعود به المپیک داشت و قسمت امریکا 

و ایتالیا شد.
جهانی بین قاره ای؛ یک سهمیه

تیم های: دوم و سوم افریقا – تیم سوم امریکای 
شمالی و مرکزی – تیم سوم امریکای جنوبی )شیلی( 
چهار تیمی اند که هفته آخر اردیبهشت 95 در ژاپن 
به  ای  قاره  بین  انتخابی  مسابقه  یک  کننده  برگزار 
این گروه  تنها سهمیه  برای کسب  ای  دوره  صورت 

خواهند بود.
جهانی آسیایی؛ چهار سهمیه

امریکای  دوم  تیم  اروپا،  سوم  و  دوم  های  تیم 
جنوبی )ونزوئلا(، تیم دوم امریکای شمالی و مرکزی، 
ایران، استرالیا، ژاپن و چین هشت تیم حاضر در این 
گروه را تشکیل می دهند که از هفته آخر اردیبهشت 
ماه مسابقات خود را به صورت دوره ای با یکدیگر 
برگزار خواهند کرد. در پایان و با مشخص شدن رده 
بندی  رده  برتر  تیم  سه  تورنمنت،  این  نهایی  بندی 
المپیکی خواهند شد و  به عنوان سه سهمیه جهانی؛ 
همچنین برترین تیم آسیایی از میان رده های چهارم 
تا هشتم این تورنمنت به عنوان سهمیه قاره آسیا به 

المپیک ریو 2016 راه خواهد یافت.

قرارداد و  از عقد  رییس فدراسیون ژیمناستیک 
تفاهمنامه ای بین این فدراسیون و فدراسیون ورزش 
دانش آموزی خبر داد و گفت: با بستن این تفاهمنامه 
رشته  در  مستعد  دانش اموزان  تا  هستیم  آن  دنبال  به 
کمیته  به  معرفی  از  پس  و  شناسایی  را  ژیمناستیک 

استعدادیابی فدراسیون، پشتوانه های قوی را برای تیم 
بیان  با  زاده  درویش  کنیم.جعفر  آماده  آینده  در  ملی 
افزود:  هستند،  استعدادها  مهد  مدارس  که  نکته  این 
ورزش  فدراسیون  با  که  همکاری  تفاهمنامه  این  با 
که  خلایی  داریم  سعی  کردیم،  منعقد  دانش آموزی 
و  کنیم  برطرف  را  داشتیم  پشتوانه سازی  زمینه  در 
پس از شناسایی دانش آموزان مستعد و با معرفی آنها 
سرمایه گذاری  با  و  فدراسیون  استعدادیابی  کمیته  به 
برای  آینده  در  را  بهتری  شرایط  دانش آموزان،  روی 
بنا  همچنین  داد:  ادامه  بزنیم.وی  رقم  ژیمناستیک 
داریم با هیئت های ژیمناستیک استان ها و شهرستان 
ارتباط  پرورش  و  آموزش  با  که  کشور  سراسر  های 
معرفی  جهت  در  خوبی  همکاری  دارند،  تنگاتنگی 
ژیمناست های مستعد به کمیته استعدادیابی فدراسیون 

آغاز کنیم تا دیگر در آینده تیم ملی تنها متکی به چند 
نفر نباشد و در هر وسیله حداکثر 3 تا 4 ژیمناست 
اگر  ما  گفت:  باشیم.وی  داشته  شاخص  و  مطرح 
بخواهیم افرادی همچون عبدالله جامعی را برای تیم 
ملی شناسایی کنیم، باید استعدادیابی را جدی بگیریم 
و با حفظ و سرمایه گذاری روی چنین استعدادهایی 
ژیمناستیک  در  آنها  رفتن  بین  از  و  شدن  رها  مانع 
اینکه  تاکید کرد:  شویم.رییس فدراسیون ژیمناستیک 
ما بخواهیم فقط به صورت تئوری به امر استعدادیابی 
ضعف  آن  عملیاتی  و  کاربردی  بعد  در  اما  بپردازیم 
داشته باشیم، از اهداف اصلی خود دور خواهیم ماند. 
تحول  ژیمناستیک  در  که  کنیم  ادعا  می توانیم  زمانی 
صورت  به  استعدادیابی  مساله  به  که  کرده ایم  ایجاد 
بعد  دو  هر  در  و  کنیم  نگاه  علمی  و  عملی  تئوری، 

حرکت رو به رشدی داشته باشیم، در غیر این صورت 
کرد:  اضافه  زاده  برد.درویش  نخواهیم  جایی  به  راه 
با  که  می کند  پیدا  توسعه  و  رشد  زمانی  ژیمناستیک 
و  شناسی  اندام  استقامت،  قدرت،  چابکی،  ارزیابی 
با  و  ژیمناستیک هستند  آیتم های  از  که  پیکرسنجی 
انتقال درست و علمی این آیتم ها به ورزشکار مسیر 
فراهم  آینده  در  را  رشته  این  مدال آوری  و  موفقیت 
کنیم.وی در پایان برپایی نخستین نمایشگاه رونمایی 
را  ورزشی  فدراسیونهای  استعدادیابی  دستاوردهای 
جوانان  و  ورزش  وزارت  سوی  از  ارزشمند  اقدامی 
برای  خوبی  فرصت  نمایشگاه  این  افزود:  و  دانست 
فدراسیونهاست تا با ارائه دستاوردهای خود در زمینه 
دنبال  گذشته  از  جدی تر  را  مقوله  این  استعدادیابی 

کنند.

ملی پوش هندبال ایران یک هفته بعد از حضور 
در اردوی تیم ملی به دلایلی که نخواست عنوان کند، 
از تیم ملی خداحافظی کرد و گفت: چهار سوی زمین 
هندبال را غریبانه بوسیدم و رفتم زیرا مشکلات عدیده 
ای هست که به خاطر منافع تیم ملی نمی توانم آنها 
را عنوان کنم.مهدی بیجاری اظهار کرد: چهار طرف 
زمین را بوسیدم و کنار رفتم. خداحافظی غریبانه ای 
با تیم ملی هندبال داشتم. البته بدنم خیلی آماده بود. 
مربی هم بسیار از کارم در تیم راضی بود اما تصمیم 
گرفتم از تیم ملی هندبال کنار بروم. یکسری از مسائل 
را باز نمی کنم زیرا شاید برای تیم ملی کشورم حاشیه 
همراهی  را  ملی  تیم  فعلا  گرفتم  تصمیم  باشد.  ساز 

تیم در عرصه ورزش موفق  این  امیدوارم  نکنم ولی 
باشد.وی افزود: اصلا مربی تیم مشکلی با من نداشت. 
ما  اسماعیلاگیچ مربی خیلی خوبی است و  نظرم  به 
روابط خیلی خوبی با هم داشتیم. خوب تمرین کردم 
و به او قول دادم بدن آماده ای داشته باشم. خودش 
نهایت  در  اما  دارم  احتیاج  تو  به  که  بود  گفته  هم 
یکسری مسائل و کارها پیش آمد که مغز من کشش 
نداشت و بهتر بود از تیم جدا شوم.ملی پوش هندبال 
ایران در پاسخ به اینکه آیا با رایزنی مسئولان به تیم 
نمی  هیچ وجه  به  نه  کرد:  تاکید  بر می گردی،  ملی 
خواهم برگردم. البته هر جور باشد برای کشورم جان 
می دهم اما مشکلات عدیده شخصی دارم و مواردی 

هم هست که نمی خواهم فعلا در موردش بحث کنیم. 
امثال ما برای هیچ کسی و شخص خاصی کار انجام 
نمی دهیم. برای مملکت بازی می کنیم. انشالله یکسری 
حرف ها تا همیشه در دلم بماند. آرزوی موفقیت برای 
تیم ملی ایران می کنم و دعا گویم که تیم به المپیک راه 
پیدا کند.بیجاری در پایان گفت: در بهترین شرایط بدنی و 
ذهنی تیم ملی را کنار گذاشتم. امسال بهترین سال خودم 
از نظر آمادگی بود. مربی تیم ملی هم کمک زیادی به من 
کرد و واقعا از شرایطم راضی بود. حالا که رفتم خیلی ها 
خوشحال هستند. کسی از فدراسیون حتی یک زنگ هم 
نزد. مراسمی هم نداشتم. ما نباشیم بعضی ها خوشحال 
تر هستند. باید خیلی از دوستان رسانه ای تشکر کنم چون 

با اینکه در هندبال خیلی ها برای رسانه ای ها کلاس 
می گذارند، من چنین اعتقادی ندارم. اگر اصحاب رسانه 

نباشند پیروزی بدست نمی آید.

برنامه ریزی  اگر  می گوید  میز  روی  تنیس  فدراسیون  سرپرست 
وارد  ایران  تیم  به  زیاد  فشار  این  و  بود  مناسب  قهرمانی  رقابت های 
را  آسیا  از هفتمی  بهتر  ایران می توانستند جایگاهی  نمی شد، ملی پوشان 
در  ایران  بازان  پینگ پنگ  نتایج  درمورد  بیاورند.احمد سعادتمند  بدست 
رقابت های قهرمانی آسیا اظهار کرد: خوشبختانه حضور موفقی در بیست 
و دومین دوره رقابت های قهرمانی آسیا داشتیم و مطمئن باشید اگر مسائل 
مربوط به برنامه ریزی و نحوه برگزاری رقابت ها نبود، می توانستیم جایگاه 
مردان  میز  تنیس روی  ملی  تیم  داد:  ادامه  بیاوریم.او  بدست  را  بالاتری 
ایران پس از شش قدرت برتر آسیا در جایگاه هفتم آسیا قرار گرفت و 
این عنوان با شکست تیم های کره شمالی و هند که از قدرت ها برتر آسیا 
هستند، بدست آمد. متاسفانه برنامه ریزی رقابت ها بسیار نامناسب بود و 
همین هم فشار زیادی را به ورزشکاران ما وارد کرد.سرپرست فدراسیون 
تنیس روی میز با بیان اینکه تیم مردان ایران در شرایط بسیار دشواری 
عنوان هفتمی آسیا را بدست آورد، گفت: در شرایطی که در این دوره از 
رقابت های آسیایی شاهد حضور پرتعداد کشورها بودیم ایران توانست 
در بخش مردان هفتم شود. البته ملی پوشان ایران توانستند در یک دیدار 
شمار  به  جهان  و  آسیا  پینگ پنگ  قدرت های  از  که  کره شمالی  تاریخی 
می رود را شکست دهند.سعادتمند افزود: تیم بانوان ایران هم در این دوره 
از رقابت ها عنوان دوازدهمی را بدست آورد و به نظرم عملکرد خوبی 
را از خود ارائه داد. البته برخی انتقاد می کنند که جایگاه ایران نسبت به 
دوره پیش یک پله افت داشته که باید در این باره بگویم، در دوره پیش 
رقابت های قهرمانی آسیا 22 تیم حضور داشتند و ایران یازدهم شد ولی 
در این دوره 37 تیم حضور داشتند و ایران جایگاه دوازدهمی را بدست 
آورد. البته نکته قابل توجه این دوvه حضور تیم بانوان کره شمالی بود.
مردان  ملی  تیم  بود  مناسب  رقابت ها  برنامه ریزی  اگر  اینکه  بیان  با  او 
ایران می توانست عنوان بهتری را کسب کند، گفت: ما اعتراض رسمی 

اگر  باشید  مطمئن  و  کردیم  اعلام  رقابت ها  برگزاری  نحوه  به  را  خود 
اندازه بی برنامگی در برگزاری رقابت ها وجود نداشت می توانستیم  این 
تنیس  فدراسیون  بیاوریم.سرپرست  بدست  را  هفتمی  از  بهتر  جایگاهی 
روی میز ایران افزود: ما در طول یک روز با قزاقستان، کره شمالی وژاپن 
زیاد  خستگی  کرد.  وارد  بازیکنان  به  را  زیادی  فشار  که  کردیم  دیدار 
ناشی از این رقابت های دشوار سبب شد تا مردان ملی پوش ما از شرایط 
خود فاصله بگیرند.سعادتمند با بیان اینکه دسته بندی رقابت های آسیایی 
مشکلات بسیاری دارد، گفت: اینکه 31 تیم در گروه دسته یک و 6 تیم 
به صورت جداگانه و ویژه در گروهی دیگری حضور داشته باشند قابل 
قبول نیست. اینکه ایران بعد از چند بازی پرفشار به دیدار ژاپن قدرتمند 
عجیب  بسیار  می دهد  انجام  ایران  مقابل  را  دیدارش  نخستین  که  برود 
جایگاه  در  که  است  آن  مستحق  ایران  پینگ پنگ  کرد:  اضافه  است.او 
بالاتری در آسیا و جهان حضور داشته باشد. در این میان باید به عملکرد 
زیادی  کمک  و  شد  ظاهر  فوق العاده  بسیار  که  کنم  اشاره  عالمیان  نیما 
به کسب نتایج بدست آمده کرد. افشین نوروزی نیز یکی از پینگ پنگ 
بازان باتجربه ایران است که همواره به تیم ایران کمک کرده است. البته 
در مورد نوشاد عالیمان نیز باید بگویم این پینگ پنگ باز از نظر روحی 
شرایط خوبی نداشت و باید تلاش کنیم تا او را دوباره به اوج آمادگی 
برسانیم. میعاد لطفی و پوریا عمرانی نیز دو پینگ پنگ  بازی هستند که 
قطعا آینده درخشانی دارند.سرپرست فدراسیون تنیس روی میز ایران با 
بیان اینکه در طول برگزاری رقابت های آسیایی دیدارهایی نیز برای انعقاد 
تفاهم نامه های همکاری برگزار شد، گفت: این ملاقات ها برای دعوت از 
تیم های آسیایی به کاپ فجر ایران و تفاهم نامه برای برگزاری اردوهای 
مشترک برگزار شد.سعادتمند در بخش دیگری از این گفت گو به لزوم 
توجه به استعدادیابی در تنیس روی میز تاکید گرد و گفت: از میان سه 
هزار نفر پینگ پنگ باز، 200 نفر را شناسایی کرده ایم که شامل 100 پسر 

و 100 دختر است و از این میان می خواهیم دو تیم 10 نفره از دختران 
و پسران که زیر نظر مربیان خود تمرین می کنند را زیر نظر کادر فنی 
تیم ملی تمرین دهیم. البته اردوهایی را در ایران و البته خارج از ایران 
در  گفت گو  این  از  دیگری  بخش  در  کرد.او  برگزار خواهیم  آنها  برای 
مورد برگزار لیگ برتر تنیس روی میز ایران نیز افزود: تاکنون هفت تیم 
برای حضور در این رقابت ها اعلام آمادگی کرده اند و اگر مشکلی پیش 
نیاید لیگ را از اوایل آبان ماه آغاز خواهیم کرد.سرپرست فدراسیون تنیس 
روی میز اضافه کرد: در مورد بازیکنان سرباز نیز باید بگویم تلاش داریم 
با سردار  تا مشکلات آنها را حل کنیم و به همین خاطر دیدارهایی را 
بازیکنان نیز حل  امیدوارم مشکلات این  باران چشمه انجام خواهم داد. 
جدید  قانون  اساس  بر  البته  کرد:  نشان  خاطر  پایان  در  شود.سعادتمند 
اعضای تیم ملی به صورت متمرکز نمی توانند در یک تیم حضور داشته 
باشند و به همین خاطر قانونی را گذاشته ایم که نفرات اصلی تیم ملی در 

یک تیم حضور نداشته باشند.

ملی  کمیته  بودجه  کمبود  به  اشاره  با  المپیک  ملی  کمیته  کل  دبیر 
المپیک در سال المپیک گفت: اگر بخواهیم سهمیه های بیشتری را کسب 
المپیک برطرف شود. نیاز بودجه کمیته ملی  باید هر  چه  سریع تر  کنیم 
شاهرخ شهنازی در جمع خبرنگاران، اظها ر کرد: با توجه به این که امسال 
در سال المپیک قرار داریم، باید برای کسب سهمیه تدارکات بیشتری را 
در نظر بگیریم. نیاز است که بودجه اختصاص یافته به کمیته ملی المپیک 
هر  چه  سریع تر در اختیار کمیته  قرار بگیرد، اما متاسفانه هنوز ما دچار 
اختیار  در  بودجه  از  تقریبا حدود 40 درصد  و  اعتبارات هستیم  کمبود 
کمیته  قرار گرفته است که این بودجه کافی نیست. در حال  حاضر زمان 
پایان سال به کمیته ملی  تا  باید کل بودجه  برای ما بسیار مهم است و 
المپیک اختصاص داده شود. البته در این زمینه قول هایی به ما داده شده 
است که تا پایان ماه اعتبارات کمیته  به طور کامل تخصیص داده خواهد 
نظر کسب سهمیه  از  پیش بینی شما  که  این سوال  به  پاسخ  در  شد.وی 
المپیک نسبت به المپیک لندن چیست، افزود: من تصور می کنم 40 تا 45 
سهمیه برای شرکت در المپیک ریو کسب کنیم. البته امیدوارم که رشته 
والیبال بتواند در مسابقات آینده سهمیه کسب کند که اگر این تیم بتواند 
سهمیه بگیرد قطعا با تعداد ورزشکاران بیشتری در المپیک ریو حضور 
خواهیم داشت.دبیر کل کمیته ملی المپیک همچنین در پاسخ به این سوال 

که چرا امروز، روز ملی پارالمپیک بود کیومرث هاشمی و وزیر ورزش 
و جوانان در این مراسم شرکت نکرده بودند، خاطر  نشان کرد: به خاطر 
برگزار  همدانی  از سردار  تجلیل  برای  مراسمی  بود  قرار  امروز  که  این 
شود و آقای هاشمی یکی از دوستان نزدیک همدانی بود، به همین منظور 
از من خواست که با عذرخواهی از کمیته  ملی پارالمپیک در این مراسم 
حضور پیدا کنم. به  هر  حال من وظیفه خود دانستم که برای بزرگداشت 

این روز در این مراسم حضور پیدا کنم. ضمن این که قرار است ملاقاتی 
کل  دبیر  طارق  و  متحد  ملل  سازمان  ویژه   مشاور  لمکه،  ویلفرد  با  را 
آسیا داشته باشم که در این زمینه به دنبال آن هستم تا ارتباطات بهتری 
کنیم.شهنازی خاطر   برقرار  پارالمپیک آسیا  المپیک و  بین کمیته  ملی  را 
نشان کرد: این روز را من به تمام معلولان که خدمت بزرگی به ورزش 
کشور انجام داده اند تبریک می گویم و معتقدم باید به چنین روزی که 
در ایران به عنوان روز ملی پارالمپیک مورد توجه قرار گرفته است، بهای 
لازم را بدهیم.دبیر کل کمیته ملی المپیک ا ضافه  کرد : در صحبتی که با 
ایران داشتیم وی  برگزاری چنین مراسمی در  با  ویلفرد لمکه در  رابطه 
اظهار داشت که برپایی چنین مراسم باشکوهی برای معلولان واقعا مثال 
زدنی است. همچنین قصد دارم در جلسه ای که با وی خواهم داشت در 
بین  را  ارتباط خوبی  و  باشم  داشته  را  مذاکراتی  مهم  مورد چند حوزه 
المپیک برقرار کنیم.شهنازی همچنین از بازدید  کمیته  ملی پارالمپیک و 
لمکه از آکادمی ملی المپیک خبر داد و گفت: وی در برنامه ای که برای 
خود پیش بینی کرده است قرار است از امکانات و تجهیزات آکادمی ملی 
المپیک بازدید به عمل آورد. همچنین من به دنبال آن هستم که توجه وی 
را جلب کنم تا در خصوص خواسته های ورزش معلولان حمایت های 

لازم را از این قشر داشته باشد.

 بونوچی: 
ایتالیا با کونته دوباره متولد شد

کرد  عنوان  ایتالیا  مدافع  بونوچی،  لئوناردو 
متولد  دوباره  کونته  هدایت  تحت  تیم  این  که 
شدند  موفق  شنبه  روز  کونته  است.شاگردان  شده 
خود  حضور  و  دهند  شکست  را  آذربایجان   1-3
به  که  حالی  در  کنند.  قطعی  را   2016 یورو  در 
خاطر پیروزی های نه چندان خوب مقابل مالت و 
بلغارستان، انتقادات از کونته بالا گرفته بود، بونوچی 
به حمایت از سرمربی خود پرداخت و مدعی شد 
که ایتالیا تحت هدایت او دوباره متولد شده است.
او گفت:« در این دوره سخت، همه دوست دارند 
کنند. همیشه  انتقاد  مربی  بازیکنان و  از تلاش  که 
با کونته خوب کار خواهیم کرد و  می دانستیم که 
موعد  از  زودتر  است.  کرده  ثابت  را  خودش  او 
توانستیم به یورو صعود کنیم و این برای تیمی که 
پس از جام جهانی برزیل به خاکستر تبدیل شده 
بود، یک تولد دوباره است. خالا باید سخت تلاش 
کنیم تا به هدفمان برسیم و این تیم کیفیت بالایی 
دارد. بازیکنان جوان زیادی در کنار با تجربه هایی 
ده روسی  و  پیرلو  بارزاگلی،  کیه لینی،  بوفون،  مثل 
بازی می کنند. این یک ترکیب خوب است و صعود 
به یورو، یک قدم کوچک رو به جلو بود. حالا باید 

خودمان را برای قهرمانی اروپا آماده کنیم.

 
آنچلوتی: 

دوست دارم به لیگ برتر برگردم
کارلو آنچلوتی، سرمربی سابق چلسی عنوان 
مربی گری،  به  بازگشتش  در  دارد  قصد  که  کرد 
بگیرد. عهده  بر  را  برتری  لیگ  تیم  یک  هدایت 
آنچلوتی به مدت یک سال و نیم سرمربی چلسی 
بود و به همراه این تیم موفق شد قهرمان لیگ برتر 
و جام حذفی شود. با این حال، نتایج ضعیف در 
سال دوم باعث اخراج او از نیمکت آبی های لندن 
شد. حال او عنوان کرد که دوست دارد بار دیگر 
در لیگ برتر مربی گری کند.او گفت:« تعطیلات و 
مسافرت من حداقل تا پایان سال طول می کشد و 
سپس شروعی دوباره خواهم داشت. کجا می روم؟ 
هر جا که با من تماس بگیرند. صحبت خواهم کرد، 
شرایط را می سنجم و تصمیم می گیرم. تا چند هفته 
پیش از اینکه کسی با من تماس بگیرد می ترسیدم 
ولی حالا احساس می کنم که به بازگشت نزدیکتر 
شرایط  برگردم.  برتر  لیگ  به  دارم  دوست  هستم. 
بسیار خوبی نه تنها برای فوتبال، بلکه برای دیگر 
چیزهای حول فوتبال در لیگ برتر وجود دارد. شما 
می توانید با مقدار فشاری مناسب کار کنید و آرام 
باشید. پیش از بازنشستگی ام دوست دارم تجربه 

ای دیگر در انگلیس داشته باشیم. 

 
نویر: 

آلمان باید در یورو بهتر بازی کند
آلمان،  ملی  تیم  بان  دروازه  نویر،  مانوئل 
یورو  در  موفقیت  برای  تیمش  که  است  معتقد 
مقدماتی  دور  از  بهتری  نمایش  های  باید   ،2016
با  اینکه  از  بعد  لوو  یواخیم  بدهد. شاگردان  ارائه 
شکست مقابل ایرلند، فرصت صعود پیش از  شب 
پایانی را از دست دادند، شب گذشته توانستند با 
نتیجه خفیف 2-1 گرجستان را از پیش رو بردارند 
به  کنند. نویر  قطعی  را   2016 یورو  در  و  حضور 
خبرنگاران گفت:« ما در تمرینات پنجاه گل به ثمر 
به  دیگری  از  پس  یکی  توپ هایمان  و  می رسانیم 
 تور دروازه می چسبد. اما در میدان مسابقه به غریزه 
گلزنی و کسی که تمام کننده قابل اتکایی باشد، نیاز 
حتی  و  می شود  دشوار  برایمان  کار  وگرنه   داریم؛ 
گل مساوی را هم دریافت می کنیم.  این سیستم باید 
بتوانیم  امیدوارم آنجا  در جام ملت ها تغییر کند و 
بازی هایی به نمایش بگذاریم که همه از تیم  ملی 

آلمان سراغ داشته اند .  

 
ماتا:ازحضوردرمنچستر خیلی خوشحالم

از   2011 سال  اسپانیایی  هافبک  ماتا  خوان 
والنسیا به چلسی پیوست و با درخشش فوق العاده 
در چلسی، سال 2014 به منچستریونایتد منتقل شد. 
حالا او در پنجمین فصل حضورش در لیگ برتر 
است و به تمجید از جو و فضای این لیگ پرداخت.
او گفت:« در حال حاضر حتی به بازگشت به لالیگا 
فکر هم نمی کنم. دلم برای خانواده و دوستانم تنگ 
می شود ولی من در منچستر خیلی خوشحالم. انگار 
که تازه به اینجا آمده ام وخیلی کارها برای انجام 
تجربه خیلی خوبی  انگلیس  در  کردن  بازی  دارم. 
است. به تمامی بازیکنان توصیه می کنم حداقل یک 
فصل در لیگ برتر بازی کنند زیرا هواداران، لیگ، 
ای  ویژه  است.احترام  فوق العاده  فوتبال  و  ساختار 
برای بازیکنان قائل هستند. شما در بالاترین سطح 
می خورید،  شکست  وقتی  حتی  و  می کنید  بازی 
بازی  منتظر  و  می کنند  تشویق  را  شما  هواداران 
بعدی هستند. این به شما روحیه بیشتری می دهد 
که موفقیت را با آنها به اشتراک بگذارید. با اسپانیا 
فرق دارد. اینجا مردم فوتبال را جور دیگری درک 

می کنند.

 
کلوپ: 

به دنبال ستاره های دورتموند نیستم
کرد  عنوان  لیورپول  سرمربی  کلوپ،  یورگن 
به  را  دورتموند  بروسیا  ستاره های  ندارد  قصد  که 

لیورپول بیاورد.
شایعاتی  لیورپول،  به  کلوپ  پیوستن  از  پس 
مارکو رویس و  به جذب  لیورپول  بر علاقه  مبنی 
ایلکای گوندوگان مطرح شد. در حالی که یواخیم 
واتسکه، رئیس باشگاه دورتموند نیز این شایعات 
را دور از ذهن خواند و مدعی شد که خیلی بعید 
است که کلوپ به دنبال جذب ستاره های دورتموند 
باشد، سرمربی آلمانی نیز این موضوع را تایید کرد.
ستاره های  ندارم  قصد  عنوان  هیچ  به  گفت:«  او 
کنم.  ترغیب  لیورپول  به  پیوستن  به  را  دورتموند 
کنم  هزینه  ژانویه  در  دارم  اجازه  که  پولی  مقدار 

برایم مهم نیست. 
در ماه اکتر هستیم و من هنوز نمی دانم چند 
بازی دیگر تا زمستان پیش رو داریم. ولی مشخصا 
بازیکنان  به  ابتدا  و  مانده  باقی  زیادی  بازی های 
بالا  درباره  کرد.و«کلوپ  خواهیم  نگاه  خودمان 
چالش  که  نیست  شکی  گفت:«  انتظارات  بودن 
بزرگی پیش روی ماست ولی همه ما از این مطلع 
هستیم. لیورپول در چند سال اخیر موفقیت چندانی 
است.  کرده  زیادی عوض  مربیان  و  نکرده  کسب 
معجزه  من  ولی  اند  آورده  آلمانی  مربی  حالا یک 

نمی کنم. به زمان نیاز دارم.

 تکواندوکاران ایران به منچستر رفتند
گروه اول تیم ملی تکواندوی کشورمان برای 
بامداد  شرکت در مسابقات گرندپریکس منچستر، 
سوم  شد.مرحله  انگلیس  راهی  شنبه(  )سه  امروز 
روز  از   ،2015 سال  در  گرندپریکس  مسابقات 
میزبانی  به  روز  سه  مدت  به  مهرماه(   24( جمعه 
گروه  و  می شود  برگزار  انگلیس  »منچستر«  شهر 
ترکیب  با  کشورمان  تکواندوی  ملی  تیم  اول 
اسبقی، مهدی خدابخشی  بهنام  فرزان عاشورزاده، 
و  باک  بی  مهدی  مقانلو،  بیژن  و  مردانی  و سجاد 
شنبه  سه  بامداد  کادرفنی  بعنوان  یوسفی  مهرداد 
)21 مهرماه( ساعت 4:35 صبح از طریق فرودگاه 
بین المللی امام خمینی )ره( راهی محل برگزاری 
با  نیز  تکواندو  تیم ملی  رقابت ها شدند.گروه دوم 
امید  یعقوبی و  ابوالفضل  ترکیب آرمین هادی پور، 
عمیدی در گروه مردان و کیمیا علیزاده و شکرانه 
ایزدی در گروه بانوان و مینو مداح بعنوان کادرفنی، 
انگلیس  به منچستر  بامداد چهارشنبه )22 مهرماه( 

می روند.

 
شاگردان ولاسکو المپیکی شدند

در  حضور  جواز  آرژانتین  والیبال  ملی  تیم 
مسابقات المپیک 2016 ریو را کسب کرد.تیم ملی 
والیبال آرژانتین در آخرین بازی مسابقات قهرمانی 
آمریکای جنوبی برابر ونزوئلا قرار گرفت و موفق 
 ،12-25  ،25-22  ،12-25(  2 بر   3 نتیجه  با  شد 
25-27، 15-12( حریف خود را از پیش رو بردارد. 
در این مسابقه پالاسیوس )18 امتیاز( و کونته )17 
امتیاز( بهترین بازیکنان میدان بودند؛ این در حالی 
است که پوگلاجن توانست 16 امتیاز برای تیمش 
شده  موفق  آرژانتینی ها  این  از  پیش  کند.  کسب 
بودند در دو بازی و با نتایج 3 بر صفر از سد تیم ها 
رویای  ترتیب  این  کنند.به  عبور  شیلی  و  کلمبیا 
هدایت  با  توانستند  آنها  و  شد  محقق  آرژانتینی ها 
والیبال  ملی  تیم  سابق  سرمربی  ولاسکو،  خولیو 
ایران جواز حضور در مسابقات المپیک 2016 ریو 
را کسب کنند. به این ترتیب تاکنون تیم های برزیل، 
المپیک  به  ایتالیا و آرژانتین موفق شده اند  آمریکا، 
صعود کنند و 8 سهمیه دیگر باقی مانده است.تیم 
ناچی یک شانس  با هدایت ویچنزو  ملی ونزوئلا 
المپیک  به  رسیدن  برای  تا  داشت  خواهد  دیگر 

2016 تلاش کند.

 
سکوی نایب قهرمانی 
زیر پای جودوکاران 

پسران  بخش  در  ایران  جوانان  جودوی  تیم 
عنوان نایب قهرمانی قاره کهن را به خود اختصاص 
داد.این دوره از مسابقات که روز گذشته با حضور 
آغاز  بانکوک  در  کشور   23 از  جودوکار   168
ژاپنی ها  پایان رسید.  به  ژاپن  قهرمانی  با  بود  شده 
را  نخست  عنوان  برنز  یک  و  طلا  مدال  شش  با 
کسب کردند. تیم ملی کشورمان با یک طلا و چهار 
برنز روی سکوی نایب قهرمانی ایستاد.طلای وزن 
100- کیلوگرم به رامین صفویه نماینده ایران رسید. 
صفویه با برتری مقابل جودوکارانی از چین تایپه، 
کره جنوبی، ژاپن و ازبکستان به نام خود ثبت کرد. 
محمد رشنو نژاد، مهدی فتحی پور، حامد رشیدی 
و ایمان نیک اقبال نیز چهار مدال برنز کشورمان را 
کسب کردند.تاجیکستان دیگر طلای این مسابقات 
را به نام خود ثبت کرد و سوم شد. ازبکستان با سه 
نقره و یک برنز، کره جنوبی با دو نقره و چهار برنز 
و قزاقستان با یک نقره و دو برنز عناوین چهارم تا 

ششم را کسب کردند.

 
نخستین اردوی فرنگی کاران 

به پایان رسید
فرنگی  کشتی  ملی  تیم  اردوی  اول  مرحله 
برای حضور در المپیک 2016 برزیل، ظهر دوشنبه 
پس از تمرین در خاک اردونشینان به پایان رسید.
نظر  زیر  مهرماه  روز 12  از  اردوی هماهنگی  این 
در  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  فنی  کادر  و  بنا  محمد 
خانه کشتی شماره یک تهران و با انجام تمرینات 
روز  ظهر  تا  بدنسازی  و  میدانی  و  دو  فن،  مرور 
سرمربی  بنا  یافت.محمد  ادامه  مهرماه   20 دوشنبه 
تیم ملی کشتی فرنگی، به همراه ایرج اسفندیاری 
فر مربی و حسام الدین جعفری سرپرست این تیم 
روز چهارشنبه برای نظارت بر مرحله دوم رقابتهای 
لیگ برتر کشتی فرنگی راهی اسلام آباد غرب می 
 30 روز  از  فرنگی کاران  اردوی  دوم  شوند.مرحله 
مهرماه به مدت 12 روز در محل خانه کشتی تهران 

برگزار می شود.

 
سهراب مرادی المپیک را 

از دست می دهد؟
رایزنی  برای  وزنه برداری  فدراسیون  رئیس 
وزنه بردار  برای  شده  ایجاد  مشکل  خصوص  در 
جهانی  فدراسیون  راهی  کشورمان  ملی پوش 
می شود.علی مرادی، رئیس فدراسیون وزنه برداری 
برای رایزنی در خصوص مشکل ایجاد شده برای 
که  کشورمان  ملی پوش  وزنه بردار  مرادی  سهراب 
اعلام  بازنشسته  را  او  گذشته  فدراسیون  مسئولان 
در  جهانی  فدراسیون  مقر  راهی  بودند،  کرده 
مجارستان می شود تا در این خصوص رایزنی های 
لازم را با تاماش آیان، رئیس این فدراسیون و سایر 
همین  دهد.بر  ادامه  جهانی  فدراسیون  مسئولان 
اساس در صورتی که وزنه برداری بازنشسته اعلام 
به  بازگشت  برای  درخواست  صورت  در  و  شود 
میادین، باید 6 ماه از زمان درخواستش سپری شود 
که در صورتی که رایزنی های مرادی در مجارستان 
مسابقات  از  بعد  به  تاریخ  این  نرسد،  نتیجه  به 
قهرمانی جهان در آمریکا موکول خواهد شد و از 
بعد از این مسابقات مرادی می تواند به روی تخته 
بازگردد.از آنجایی که قوانین فدراسیون جهانی در 
این خصوص می گوید وزنه برداران برای حضور در 
المپیک باید در دو رویداد انتخابی شرکت کنند، در این 
صورت مرادی فقط فرصت حضور در انتخابی قاره  ای 
)قاره آسیا که اردیبهشت ماه سال آینده در ازبکستان 
برگزار می شود( را خواهد داشت، چون فقط در یک 
رویداد گزینشی شرکت می کند، عملًا شانس حضور 
در المپیک 2016 ریو را از دست خواهد داد که به این 
ترتیب شانس کسب مدال طلای وزنه برداری ایران 
در المپیک نیز به این ترتیب از حضور در این رویداد 
محروم خواهد شد.قرار است پس از مذاکرات مرادی 
با مسئولان فدراسیون جهانی، نهایتا تا پایان ماه جاری، 
پاسخ این فدراسیون مبنی بر اینکه آیا مرادی می تواند 
در مسابقات قهرمانی جهان در آمریکا شرکت کند یا 

خیر به مسئولان ایرانی داده شود.


